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Rada Miejska w Krobi 

                             Protokół nr XXXVI/2021 

XXXVI Sesja w dniu 30 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2021r.  o godz. 15:50, a zakończono o godz. 17:00. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków, nieobecny Lech Bem.                                                                        

Radny Mariusz zmarł 28.06.2021 roku.  Ustawowy skład radny wnosi 15 radnych.                                                                                                                             

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Obecni:                                                                                                                                                       

1. Mariusz Duda 

2. Jerzy Gałęzewski 

3. Sławomir Gembiak 

4. Maciej Jakubczak 

5. Grzegorz Jesiak 

6. Patrycja Kapała 

7. Jan Mikołajczak 

8. Roman Olejniczak 

9. Izabela Pazoła 

10. Genowefa Skrobała 

11. Renata Szulc 

12. Marian Toporowicz 

13. Leszek Włodarczyk 

Nieobecny Lech Bem.                                                                                                                             

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             

1.   Łukasz Kubiak - Burmistrz Krobi                                                                                                                

2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

3.   Zaproszeni goście. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Południowa Wielkopolska spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu „Krobska Karta Seniora”.                         

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2020 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020.                                  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/2018 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w spawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 Rady   Miejskiej                     

w Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie powołania komisji stałych. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/30/2018 Rady Miejskiej                

w Krobi z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Krobia do 

zgromadzenia Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska Gościnna”.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/31/2018 Rady Miejskiej                   

w Krobi z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy 

Krobia do zgromadzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny 

Gostkowo – Niepart”.  

                14. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.                       

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie przejęcia przez Gminę Krobia zadania  zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego 

utrzymania tych dróg. 

16. Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w     sprawie     zawarcia    porozumienia międzygminnego     

z Gminą Rawicz w sprawie powierzenia Gminie Rawicz zadania publicznego związanego                           

z zapewnieniem bezdomnym zwierzętom z terenu Gminy Krobia miejsca w schronisku dla 

zwierząt. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/209/2020                    

Rady Miejskiej w Krobi z  dnia  28  października 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi  Gostyńskiemu. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020   Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030. 

19. Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia na 

rok 2021. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/406/2018 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz określenia obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

nauczycieli szkół i przedszkola niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Pudliszkach przy ulicach Krobskiej                 

i Stanisława Fenrycha. 

22. Wolne głosy i wnioski.  

23. Zakończenie. 

Za-ca Burmistrza Michał Liswoń : 

Wnioskuję o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji o dwa projekty uchwał. Pierwszy w 

sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 czerwca 2018 roku w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych, 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 

przedszkolach oraz określenia obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola 

niewymienionych w artykule 42 ustęp 3 Karty Nauczyciela. To jest pierwsze projekt. Drugi w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w Pudliszkach przy ulicach Krobskiej i Stanisława Fenrycha. Oba tematy były 

sygnalizowane podczas posiedzenia wspólnego komisji. Dziękuję bardzo.  

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLVII/406/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 

przedszkolach oraz określenia obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1)Lech Bem 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w Pudliszkach przy ulicach Krobskiej i Stanisława Fenrycha. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

Stwierdzam tylko formalnie, że na dzisiejszych obradach mamy kworum. Zresztą mieliście Państwo 

okazję to zaobserwować podczas pierwszych głosowań. Mamy obecnych 13 radnych na sali.  

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

Protokół był wyłożony w biurze Rady. Mogliście Państwo się z nim zapoznać. Czy ktoś chciałby 

wprowadzić zmiany do treści tego protokołu. Nie widzę. W związku z tym proponuję żeby treść 

protokołu przyjąć w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XXXV sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.                                                                                                                      

Podobnie jak na poprzednich sesjach mieliście Państwo wcześniej na swoich tabletach informacje 

ze spotkań, w których uczestniczyłem. Czy ktoś z Państwa ma pytania do tego sprawozdania? Nie 

widzę. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym.                           

Podobnie jak  w wypadku przewodniczącego także mieliście Państwo sprawozdanie z działalności 

Burmistrza na swoich tabletach. Czy ktoś z Państwa ma do niego pytania? Nie widzę.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Południowa Wielkopolska spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Proszę Państwa projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej. 
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Także branżowa Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wypowiedziała się w sposób pozytywny o 

projekcie uchwały. Otwieram dyskusję na temat tego projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/289/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – 

Południowa Wielkopolska spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Jan Mikołajczak, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Sławomir Gembiak, Patrycja Kapała, Izabela Pazoła 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Ta uchwała także była analizowana podczas obrad połączonych komisji. Jest ona elementem, 

można powiedzieć integralną z uchwałą poprzednią. Określa kształt wniosku, który wraz z 

utworzeniem Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej nasza gmina będzie kierować do ministra 

budownictwa. Tak jak w poprzednim projekcie uchwały także i w tym Komisja Rolnictwa i  

Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat tego projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/290/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Jan Mikołajczak, 

Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Sławomir Gembiak, Patrycja Kapała, Izabela Pazoła 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu „Krobska Karta Seniora”. 

Dyskutowany teraz projekt był przedmiotem obrad połączonych komisji Rady Miejskiej. Podczas 

obrad komisji także był obecny Pan Przewodniczący Krobskiej Rady Seniorów, który też 

zreferował tematykę zawartą w tej uchwale. Osobiście cieszę się, że ten temat został doprowadzony 

do końca. Miejmy nadzieję, że za chwilę pozwolimy wejść w życie zapisom tej uchwały i seniorzy 

naszej gminy będą mieli okazję zrealizować ten pomysł, który od dawna funkcjonuje, a który myślę 

będzie w dużej mierze mógł wspierać i funkcjonować w naszej gminie. Projektem zajmowała się 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych, która wydała pozytywną opinię na temat projektu. Czy ktoś 

z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie lub zabrać głos w tym temacie? Nie widzę.                              

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/291/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r.  

w sprawie: przyjęcia programu „Krobska Karta Seniora”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
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NIEOBECNI (1) Lech Bem 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2020 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020. 

Projekt uchwały był omawiany podczas posiedzenia wspólnego komisji, gdzie obecna była  Pani 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. Zreferowała jak realizowana była Strategia 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w poprzednim roku. Również Państwo podczas tego 

posiedzenia też mieli możliwość zadawania pytań. Pomimo tego czy ktoś z Państwa chciałby 

jeszcze dzisiaj zadać pytanie? Nie widzę. Pozwolę sobie tylko wspomnieć, że Komisja Oświaty i 

Spraw Społecznych wydała opinię pozytywną na temat tego projektu uchwały. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/292/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r.   

w sprawie: przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2020 Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2014-2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/2018 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w spawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Projekt uchwały związany jest z uzupełnieniem składu komisji, której członkiem był zmarły nasz 

kolega Mariusz Ruta. Prosiłbym o powstanie i chwilą ciszy uczczenie jego pamięci. Dziękuję 

bardzo. Podczas obrad połączonych komisji Rady Miejskiej dyskutowaliśmy nad przedmiotowym 

projektem i złożono propozycję wstąpienia do komisji koledze Maciejowi Jakubczakowi, który 

wyraził zgodę. Czy kolega Maciej podtrzymuje deklarację? 

Radny Maciej Jakubczak: 

Tak. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/293/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie:  zmiany Uchwały Nr I/3/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w spawie 

powołania Komisji Rewizyjnej oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/2018 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w sprawie powołania komisji stałych. 

Proszę Państwa uchwała będzie zmieniona w zakresie włączenia do składu Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych kolegi Macieja Jakubczaka. Czy kolega Maciej Jakubczak wyraża chęć  przystąpienia 

do szeregów tej komisji? 

Radny Maciej Jakubczak: 

Tak. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/294/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r.                    

w sprawie:  zmiany Uchwały Nr I/4/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 listopada 2018 r. w 

sprawie powołania komisji stałych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/30/2018 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Krobia do 

zgromadzenia Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska Gościnna”. 

Rozmawialiśmy także o projekcie tej uchwały podczas wspólnego posiedzenia komisji, podczas 

którego zgłoszono propozycję  aby przedstawicielem naszego gremium Rady Miejskiej był kolega 

Leszek Włodarczyk, jako przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Czy kolega Leszek 

podtrzymujecie chęć reprezentowania Gminy Krobia w zgromadzeniu Międzygminnym Związku 

Turystycznym „Wielkopolska Gościnna”.  

Radny Leszek Włodarczyk: 

Tak. 
Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/295/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr III/30/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia 

przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska 

Gościnna”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1)Lech Bem 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/31/2018 Rady Miejskiej w Krobi 

z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do 

zgromadzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny Związek Międzygminny Gostkowo – Niepart”. 

Tym projektem zajmowaliśmy się podczas wspólnego posiedzenia komisji, gdzie również zgłoszono 

propozycję aby przedstawicielem Gminy Krobia do zgromadzenia Związku wszedł na miejsce 

zmarłego radnego Mariusza Ruty kolega Maciej Jakubczak. Czy kolega Maciej nadal podtrzymuje 

chęć wstąpienia? 

Radny Maciej Jakubczak: 

Tak. 
Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/296/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie:  

zmiany Uchwały Nr III/31/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia 

dodatkowych przedstawicieli Gminy Krobia do zgromadzenia Związku Międzygminnego „Edukacyjny 

Związek Międzygminny Gostkowo – Niepart”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

Proszę Państwa w związku z wprowadzeniem do porządku uchwały dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zarządzimy 5 minutową 

przerwę. Prosiłbym członków Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy o krótkie spotkanie w małej 

salce obok sali sesyjnej i przedyskutowania projektu, który został zgłoszony. Ogłaszam 5 minut 

przerwy  
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Wznowienie obrad. Szanowni Państwo. Serdecznie witam po przerwie. Wznawiamy obrady XXXVI 

sesji Rady Miejskiej. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.                  

Uchwała  była przedmiotem obrad połączonych komisji, a także Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy wypowiadała się pozytywnie na temat tego projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/297/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Krobia zadania 

zarządzania publicznymi drogami powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w 

zakresie zimowego utrzymania tych dróg. 

Także Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną na temat tego projektu. Czy 

ktoś z Państwo Radnych chciałby zgłosić zapytanie w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/298/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi kat. 

V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania tych dróg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z 

Gminą Rawicz w sprawie powierzenia Gminie Rawicz zadania publicznego związanego z 

zapewnieniem bezdomnym zwierzętom z terenu Gminy Krobia miejsca w schronisku dla 

zwierząt. 

Projekt był analizowany podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej. Także Komisja 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię na temat tego projektu. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w związku z tym projektem uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/299/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Rawicz w sprawie powierzenia Gminie 

Rawicz zadania publicznego związanego z zapewnieniem bezdomnym zwierzętom z terenu Gminy 

Krobia miejsca w schronisku dla zwierząt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/209/2020 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gostyńskiemu. 

Skarbnik Gminy Krobia Damian Walczak: 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Nie będę czytał projektu uchwały, skupię 

się na części uzasadnienia. Powiat Gostyński realizuje lub w najbliższych tygodniach rozpocznie 

prace związane z realizacją kilku zadań inwestycyjnych w zakresie infrastruktury drogowej na 

terenie naszej gminy. Zgodnie z wieloletnią praktyką samorząd Gminy Krobia wspiera Powiat 

Gostyński w realizacji tych zadań udzielając stosownej pomocy finansowej właśnie Powiatowi 

Gostyńskiemu. W roku 2021 te zadania brzmią następująco: przebudowa drogi powiatowej 4909P 

Krobia-Miejska Górka do miejscowości Rogowo, przebudowa drogi powiatowej 4936P Żychlewo-

Wymysłowo czy opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 4937P 

Sułkowice-Ludwinowo. Jak Państwo wiecie najdroższą inwestycją spośród tych trzech wymiennych 

jest ta pierwsza czyli przebudowa drogi w miejscowości Rogowo. Na realizację tego zadania Powiat 

otrzymał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Mamy pewne oszczędności na tym 

postępowaniu. Lada chwila rozpoczną się prace inwestycyjne. W związku z tymi oszczędnościami 

propozycja aby częściowo środki przeznaczyć na zadanie bieżące ponieważ wyżej wymienione 

zadania są zadaniem inwestycyjnym. Ten projekt uchwały proponuje właśnie Państwu przeznaczenie 

kwoty 77.000 zł w całości na zadania bieżące, na zadania remontowe, które będą uzupełnieniem prac 

inwestycyjnych i przede wszystkim postulatem naszych mieszkańców, którzy często wskazują na 

problemy z powiatową infrastrukturą drogową. Prosimy o podjęcie tejże uchwały. Dziękuję bardzo.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. W przedmiocie projektu uchwały obradowała dzisiaj Komisja 

Budżetu wydając opinie pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat tego 

projektu? Nie widzę. 
Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/300/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XVI/209/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2020 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia na lata 2021 – 2030. 

Skarbnik Gminy Krobia Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Dokonuje się zmian załącznika nr 1 w wyniku zmiany w planie dochodów 

wydatków na rok 2021, w tym kwoty dochodów i wydatków bieżących, deficytu na lata 2021, 2022, 

źródeł sfinansowania deficytu, przychodów, wartości wskaźników, danych uzupełniających, jak 

również załącznika nr 2 czyli wykazu przedsięwzięć. Właśnie w zakresie przedsięwzięć zmiany 

dokonujemy w następujących zadaniach: Radosny Maluch, Rewitalizacja Społeczno-Przestrzenna 

Krob_Kult. Zwiększamy w zakresie naszej największej inwestycji drogowej czyli Rewitalizacji 

przestrzeni miejskiej ulic: Polnej, Poznańskiej, Targowej oraz łącznika ulic: Polnej, Targowej i 

Kobylińskiej. Zmniejszamy limit na rok 2021 w zakresie przedsięwzięcia umowa ubezpieczenia 

mienia Gminy. Zwiększamy limit na zadanie Nauka poprzez doświadczanie i eksperymentowanie na 

zabezpieczenie wkładu własnego w ramach tego projektu. I przede wszystkim dokonujemy wpisania 

trzech nowych przedsięwzięć z terminami realizacji na lata 2021, 2022. Te przedsięwzięcia to: 

zbieranie, transport i unieszkodliwienie odpadów zawierających azbest na terenie gminy Krobia, w 
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ramach programu, który będziemy realizować przy wsparciu środków dotacyjnych z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Drugie zadanie to budowa kanalizacji 

sanitarnej z przyłączami w miejscowości Kuczynka wraz z przebudową drogi nr 4928P Drzewce-

Pudliszki-Kuczynka. Również wpisujemy to zadanie w WPF mimo, że ono było zasygnalizowane już 

w postaci pomocy finansowej na rok 2022. I ostatnie zadanie to przebudowa przejścia dla pieszych w 

pasie drogi gminnej ulicy Poznańskiej w Krobi. Warto zwrócić uwagę Szanowni Państwo, że 

wszystkie te trzy nowe zadania są realizowane ze wsparciem ze środków zewnętrznych. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Nad projektem uchwały pochyliła się dzisiaj Komisja Budżetu, która 

wydała opinię pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące projektu 

uchwały? Nie widzę. 
Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/301/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie:  

zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. 

Skarbnik Gminy Krobia Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Uzasadnienie do uchwały. Dochody zwiększamy o kwotę 150.338,24 zł.  

W tym jest dotacja na zorganizowanie wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Krobi w 

okręgu miejscowości Pudliszki. W dziale 758 mamy zmianę klasyfikacji budżetowej  

w zakresie tak zwanych środków covidowych, jak również przyjęcie dotacji za realizację funduszu 

sołeckiego w poprzednim roku. W dziale 851 również zmiana klasyfikacji budżetowej w zakresie 

organizowania dowozów na szczepienia przeciwko covid. Klasyfikacja budżetowa również ulega 

zmianie w zakresie działu 853 i przyjmujemy również dotację z Pomocy Społecznej w dziale 852 i 

855 rodzina. W wydatkach zmiana dotyczy między innymi środków na realizację programu „Sieci 

Najciekawszych Wsi” w miejscowości Domachowo. W dziale 600 dokonujemy zmiany klasyfikacji 

budżetowej. Jeśli chodzi o tą podjętą przez Państwa uchwałę w sprawie zmiany pomocy finansowej, 

to również jest obowiązek zmiany klasyfikacji budżetowej w ramach tej pomocy. Zwiększamy 

wydatki bieżące związane utrzymaniem dróg gminnych, na zakupy, remonty, jak również 

odszkodowania za przyjęcie drogi z mocy prawa. Zwiększamy środki własne na zadaniu 

inwestycyjnym dotyczącym ulicy Polnej, łącznika ulicy Polnej i Kobylińskiej. Przypomnę, że 

zadanie to realizujemy z dofinansowaniem Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz przy wsparciu 

środków, które otrzymaliśmy w biegłym roku z Rządowego Fundusze Inwestycji Lokalnych. 

Zabezpieczamy środki na modernizację przejść dla pieszych. Również to zadanie dofinansowane jest 

ze środków rządowych. W dziale 700 tworzymy zadanie montaż pomieszczeń gospodarczych przy 

mieszkaniach Domachowie. W dziale 710 zwiększamy środki na gospodarkę mieszkaniowa, a 

konkretnie na operaty szacunkowe. Dokonujemy również korekty środków na składki PFRON oraz 

przeniesienia i zwiększenia środków dla CUW w kwocie 1.100 zł na zakup monitora. W dziale 751 

zwiększamy środki z tytułu dotacji na wybory uzupełniające do Rady Miejskiej w Krobi. W dziale 

754 zmniejszamy środki na ubezpieczenie, podobnie jak w dziale 900 mamy pewne oszczędności w 

tym roku. Zmniejszamy kwotę rezerwy oświatowej o kwotę 25 000 zł, a środki te przeznaczamy na 

zwiększenie planu wydatków w szkole w Starej Krobi na paragrafie 4260, to koszty związane z 

utrzymaniem budynku, głównie opłaty za gaz. Jeśli chodzi o dział Oświaty tutaj również dokonujemy 

przesunięć w ramach projektu „Nauka poprzez doświadczanie, eksperymentowanie”. Kwota 12.000 

zł wkład własny na doposażenie budynku w Krobi. Jest to budynek Lokalnego Centrum Nauki, 
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Edukacji i Innowacji w Krobi aby móc jeszcze lepiej i sprawniej przeprowadzić zadania edukacyjne 

dla naszej młodzieży. Dokonujemy również zmiany projektu „Wspieramy rozwój edukacji 

przedszkolnej”. Wprowadzamy środki z dotacji po stronie dochodów.  Jeśli chodzi o pomoc 

społeczną to ma to odzwierciedlenie po stronie wydatków. W dziale 900 zmniejszamy wydatki 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na wpłatę dla Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Strzelcach Wielkich na budowę kanalizacji.  Środki te wpisujemy do WPF-u i 

przenosimy na rok 2022 częściowo. Zwiększamy również środki na realizację programu „Czyste 

powietrze”, na edukację ekologiczną, na remont słupów oświetlenia ulic. To są środki głównie z 

odszkodowań na ubezpieczenie mienia gminnego. Zwiększamy również wpłatę dla Gminy Śrem na 

schronisko dla zwierząt na remont kojców. Zmiany w funduszu sołeckim Rogowa w dziale 900. 

Zmiany w funduszu sołeckim dotyczą również działu 921 i 926 w zakresie Starej Krobi, Karca, 

Niepartu oraz Gogolewa. Zwiększamy dotacje dla Gminnego Centrum Kultury między innymi na 

wzrost wynagrodzeń oraz dodatkowe wydatki związane z niższymi dochodami własnymi Centrum 

Kultury. Również przenosimy środki z budowy budynku Krob_Kult na dotację dla biblioteki na 

pierwsze doposażenia oraz koszty związane z utrzymaniem tego obiektu. W dziale 926 

zabezpieczamy środki na nowe zadanie w ramach funduszu sołeckiego Gogolewa a mianowicie na 

utworzenie siłowni zewnętrznych. Szanowni Państwo w dniu dzisiejszym Burmistrz przedstawia 

Państwu również propozycję autopoprawki. Chyba 20 sierpnia zostały opublikowane nowe założenia 

programu „Aktywna Tablica”. Jest to wsparcie w zakresie funkcjonowania naszych szkół i dzięki 

temu mogą one wzbogacić się w niezbędne wyposażenie w postaci sprzętu komputerowego oraz  

projektorów multimedialnych. Taką zmianę dokona Związek Edukacyjny i będzie propozycja aby 

zabezpieczyć środki również w budżecie czwartej naszej szkoły czyli Szkoły Podstawowej w 

Nieparcie. Również dyrektorzy naszych szkól złożyli prośbę, zapotrzebowanie aby również 

zabezpieczyć wkład własny. Ten wkład własny jest to około 7.000 do 8000 zł. Proponujemy 

zabezpieczenie 8.000 zł dla każdej jednostki, czyli łącznie 24.000 zł, po 8.000 zł dla szkoły w Krobi, 

Starej Krobi i w Pudliszkach. Łącznie zabezpieczamy 24.000 zł na pomoce dydaktyczne dla naszych 

trzech szkół prowadzonych przez samorząd gminny a środki te ściągamy z rezerwy na zadania 

oświatowe w takiej samej kwocie czyli w kwocie 24.000 zł. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Nad autopoprawką i projektem uchwały dzisiaj obradowała Komisja Budżetu 

wydając opinię pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

w związku z autopoprawką i projektem uchwały? Nie widzę. 

 Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Krobia na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/302/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:          

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 
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20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/406/2018 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 18 czerwca 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz określenia 

obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola niewymienionych w art. 42 

ust. 3 Karty Nauczyciela. 

Także rozmawialiśmy o tym projekcie na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. W dniu 

dzisiejszym także wpłynęła do Rady Miejskiej opinia Związków Zawodowych na temat projektu, 

która jest pozytywna. Tak jak powiedziałem obradowała nad projektem Komisji Oświaty i spraw 

Społecznych, która  wydała opinię pozytywną na temat projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/303/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: zmiany uchwały Nr XLVII/406/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 czerwca 2018 r. w 

sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 

przedszkolach oraz określenia obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkół i przedszkola 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Pudliszkach przy ulicach 

Krobskiej i Stanisława Fenrycha. 

Przed chwilą odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy, która wydała pozytywną 

opinię na temat projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Nie 

widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXVI/304/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2021 r. w 

sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w Pudliszkach przy ulicach Krobskiej i Stanisława Fenrycha. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, 

Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian 

Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

22. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 

Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. Chciałem poruszyć jeden temat który, też Państwu 

Radnym i wszystkim naszym mieszkańcom jest doskonale znany. Temat z ostatnich tygodni dotyczy 

rozporządzenia Wojewody Wielkopolskiego z dnia 2 sierpnia w zakresie ustanowienia tak zwanych 

obszarów zapowietrzonych, obszarów zagrożonych w związku wystąpieniem w powiecie rawickim 

ogniska afrykańskiego pomoru świń czyli ASF-u. Jak doskonale zdają sobie Państwo sprawę z 

sytuacji, trudnej sytuacji, w której znaleźli się wszyscy hodowcy trzody chlewnej zwłaszcza na 
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terenie gminy Krobia i wszystkich pozostałych samorządów lokalnych gdzie zostały ustanowione 

specjalne strefy. To wszystko niestety powoduje duże straty finansowe związane z dalszą produkcją 

trzody chlewnej na terenie zarówno powiatu gostyńskiego, jak również powiatu rawickiego. 

Działania jakie samorządy lokalne mogą podjąć w oparciu o powszechnie obowiązujące przepisy 

prawa są niestety ograniczone. Mimo wszystko staramy się w tych trudnych chwilach, dniach, 

tygodniach, być może miesiącach wspierać naszych mieszkańców, naszych hodowców i 

producentów jak tylko możemy. Takie spotkanie między innymi z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii było organizowane z wszystkimi hodowcami, procentami trzody chlewnej aby móc 

przede wszystkim przekazać oczywiście powszechnie obowiązujące przepisy dotyczące 

przestrzegania zasad bioasekuracji oraz powiedzieć o zmianach rozporządzeń wykonawczych, które 

wprowadza zarówno Minister Rolnictwa, Komisja Europejska tudzież Wojewoda. Ale też przede 

wszystkim, żeby sobie tak wprost określić teraz to, w jaki sposób przez najbliższy czas ta hodowla 

będzie mogła się przy tych ograniczeniach rozwijać. To Szanowani Państwo nie są niestety dobre 

informacje, bo przede wszystkim nasi hodowcy nie wiedzą jak długo te ograniczenia będą 

obowiązywały. To jest myślę najważniejsza informacja, bo każdy chciałby wiedzieć jak długo te 

straty produkcji i hodowli trzody chlewnej będzie ponosił. W związku z tym Szanowni Państwo, my, 

jako samorządowcy zarówno gminni, jak i powiatowi z terenu powiatu gostyńskiego i rawickiego, 

przygotowaliśmy specjalne pismo, które można nawet nazwać apelem skierowanym między innymi 

do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Wyślemy również je do wiadomości do Kancelarii Prezesa 

Rady Ministrów, Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej i wszystkich innych podmiotów i 

instytucji, które mają wpływ pośredni czy bezpośredni na to, w jaki sposób dalej te ograniczenia będą 

się odbywały na terenie powiatu gostyńskiego i powiatu rawickiego. Pismo to będzie w dniu 

jutrzejszym podpisywane przez wszystkich samorządowców i niezwłocznie wysłane. W piśmie tym 

apelujemy aby mechanizmy wsparcia finansowego naszych hodowców trzody chlewnej w zakresie 

strat, które ponoszą w związku z tymi obniżonymi cenami za kilogram żywca wieprzowego w tej 

strefie czerwonej, w której gmina Krobia między nimi się znajduje. Też apelujemy o wsparcie 

kadrowe, organizacyjne i administracyjne Powiatowych Lekarzy Weterynarii zarówno w Gostyniu, 

jaki w Rawiczu. Ponadto zwracamy uwagę aby bardzo roztropnie nasi rządzący podeszli do kwestii 

dotyczącej długości obowiązywania tych stref, w których te obostrzenia i ograniczenia występują, bo 

ta długość i czas ponoszenia strat przez hodowców może spowodować nieodwracalne zmiany, a w 

wielu przypadkach być może nawet zaprzestanie produkcji trzody chlewnej. Informujemy Państwa 

Radnych, jak również wszystkich naszych mieszkańców, w miarę też obowiązujących przepisów i 

możliwości prawnych i organizacyjnych, które samorządy w tych w powiatach mają, iż będziemy 

Szanowni Państwo starali się wspierać naszych hodowców jak tylko możemy. W piśmie tym 

zaapelowaliśmy o to, aby odbyło się robocze spotkanie z udziałem przedstawicieli naszego Rządu 

abyśmy mogli wspólnie z hodowcami zobrazować tą skalę zagrożeń jakie mogą mieć miejsce jeżeli 

sytuacja rozwoju ASF-u na tereny naszej gminy, na terenie naszych powiatów będzie się dłużej 

rozwijała. Ja Państwu przedstawię tylko dwie liczby. W powiecie rawickim i powiecie gostyńskim 

hodujemy ponad 400 tysięcy sztuk świń, w Wielkopolsce 2,5 miliona. Więc sami mogą sobie 

Państwo i wszyscy mieszkańcy zobrazować jaka duża skala produkcji trzody chlewnej jest na terenie 

tych dwóch powiatów i jaki to może mieć wpływ na to jak będzie wyglądał dalszy rozwój rolnictwa 

w tych dwóch powiatach. Myślę, że  musimy być solidarni z naszymi hodowcami, z znaczy 

mieszkańcami w tych trudnym momencie, w którym się znaleźli, a  przede wszystkim starać i na 

wszelki możliwy sposób pomóc. Dlatego Państwa Radnych informuję o tym przygotowanym apelu. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panie Burmistrzu. W imieniu Radnych dziękujemy za inicjatywę, która została 

podjęta w interesie mieszkańców. Tak jak Pan powiedział problemy ASF-u to ogromny problem 

rodzin, których głównym źródłem utrzymania rzeczywiście jest gospodarka rolna i hodowla trzody 

chlewnej. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym zamykam 
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punkt wolne głosy i wnioski. Chciałbym Państwa radnych prosić o chwilkę pozostania po posesji, 

dosłownie mam do przekazania dwa krótkie komunikaty. Przechodzimy do ostatniego punktu . 

23. Zakończenie. 

Chciałbym podziękować wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję, Państwu Radnym 

za podjęte uchwały. Zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Krobi.  

 

 

Sporządziła : 

Aurelia Sikorska  


